
Spørsmål til ordføreren kommunestyremøte 13.02.2023 

DYRLEGEVAKTORDNING FOR PRODUKSJONSDYR. 

Haugesund, Sveio, Utsira og Karmøy samarbeider om denne lovpålagte 
vaktordningen. 

Det har i flere år vært uro rundt denne. Fra 10.01.2023 er det ikke avtale med 
noen dyrleger lengre. 

Det er nå viktig snarest å få på plass en ny avtale, med nok dyrleger, slik at de 
får litt fri – og holder ut lengre. 

Mitt spørsmål til ordføreren er: 

Hva gjøres nå for å få på plass en avtale videre med dyrlegene? 

Er det en prosess i gang, og hvem holder tak i den? 

Inger Elise Netland Kolstø 

Arbeiderpartiet 


